
Zápis z OV VčO dne 8.6.2015 

Přítomni : Ing. Kvapilová, Ing. Zvěřina, Hupka, Falta, Sojka 
Omluven: Kosař, Skřivan, Mundil 
Hosté: Ing. Plachá 
 

1. Ing. Plachá představila členům OV svoje představy o poslání ČJF. Za stěžejní 
považuje zejména: 

- Výkonný sekretariát, který bude podpůrnou jednotkou jak VV, tak Radě ale 
i všem členům ČJF 

- Zpracování metodiky tak, aby sekretariát mohl sám řešit všechny běžné 
provozní záležitosti 

- Rozbor doposud uzavřených smluv 
- Systém vzdělávání 
- Rozbor stávajícího rozpočtu ČJF 

 
2. Ing. Kvapilová informovala o posledním jednání Rady ČJF. 
3. OV vzal na vědomí zastoupení členů VčO v komisi všestrannosti - pp R. Falta a 

MUDr. L. Létal. 
4. OV uložil O. Sojkovi zpracovat odůvodnění požadavku pouze jeden rozhodčí pro 

skokové stylové soutěže a následně odůvodnění předloží VV. 
5. OV podává podnět skokové a vzdělávací komisi – změnit podmínky pro zisk 

kvalifikace stylového rozhodčího tak, aby při zachování objemu praxe místo a termín 
konání praxe bylo plněno po dohodě s účastníkem kurzu a ne direktivně určeno – 
vypracuje R. Falta 

6. OV urguje odpověď na návrh jmenovat paní Jaroslavu Haškovcovou komisařkou 
ZZVJ. Urgenci k vzdělávací komisi vypracuje Ing. Kvapilová. 

7. OV uložil Ing. Zvěřinovi umístit na oblastní web info o nových veterinárních 
podmínkách svodů. 

8. OV s ohledem na zdraví koní navrhuje povinnost pořadatelů znovu požádat Krajskou 
veterinární správu o souhlas se svodem a řídit se na všech svodech (závody, hobby 
soutěže, soustředění atp.) novými pravidly v co nejkratší době. 

9. OV jmenoval hodnotitele předvádění koní při OM D,J,Y: 
- 4-5.7. všestrannost – Kvapilová, Tvarůžek 
- 16.8. drezura – Vondrouš, Tvarůžek 
- 22.8. skoky – Hupka 
- 22-23.8. vytrvalost – bude upřesněno 

10. OV uložil Ing. Kvapilové a O.Sojkovi zkontrolovat do konce června stav opracoviště 
v Kunčicích s ohledem na OM v drezuře. 

11. OV připomíná všem hlavním rozhodčím zpracovávat a zasílat zprávy o průběhu 
závodů panu Hupkovi 

12. OV uložil R. Faltovi projednat na komisi všestrannosti podmínky pořádání hobby 
soutěží všestrannosti. Zejména počet rozhodčích, přítomnost TD, technické 
podmínky. 

13.  OV vzal na vědomí podmínky pro konání ZZVJ v Rábech a uložil O.Sojkovi 
opětovnou kontrolu připravenosti do konce června. 

14.  Z důvodu hospitalizace sekretáře OV navrhl a odsouhlasil snížení platu sekretáře za 
měsíce květen a červen o 50%. Úkoly a práci sekretáře bude rozdělovat po dobu 
hospitalizace Ing. Kvapilová jednotlivým členům OV. 



15. OV jmenoval komisaře na ZZVJ Lanškroun 30.7-2015 – Z. Bittl, J. Hupka, O. Sojka 
16.  OV pověřil mediálním zajištěním OM Ing. Zvěřinu (Vč TV) 
17.  OV odsouhlasil poukázky (věcné ceny) za OM v kategoriích D,J, pony ve stejné výši 

jako v loňském roce. Poukázy zajistí Ing. Zvěřina. 
18.  OV pověřil Ing. Kvapilovou zajištěním medailí na OM 
19.  OV jmenoval zástupce OV na jednotlivých OM: 

- Kolesa – Kvapilová 
- Suchá – Hupka 
- Kunčice – Zvěřina 
- Kolesa endurance – Zvěřina 

20.  OV projednal OM družstev ve skocích a navrhuje jeho uspořádání při skokových 
závodech dne 3.10.2015 na Suché. STP budou včas upřesněny a zveřejněny na 
webu oblasti. 

21. OV jmenovala vedoucí ekip na MČR a zároveň žádá kvalifikanty na MČR, aby níže 
jmenovaným neprodleně oznámili stav své kvalifikace na MČR. 

- Skoky – J. Skřivan 
- Drezura – Ing. Vojáčková 
- Všestrannost – R. Falta 

22. OV rozhodl o vybavení reprezentantů na MČR - kategorie D,J a družstva trička, 
drezura podsedlové dečky. 

23. OV upozorňuje, že povinností vedoucího ekipy na MČR je také předložení zprávy o 
průběhu MČR. 

24. OV vzal na vědomí informaci o průběhu doškolení stavitelů na Suché (6 účastníků ). 
25. OV odsouhlasil nákup 20ks nových plastových bezpečnostních háků. 
26.  OV vzal na vědomí předání nové elektronické časomíry do správy J. Hupkovi 
27.  OV odsouhlasil konání vzdělávacího seriálu „Hovory o drezuře“ pod vedením paní 

Jaroslavy Haškovcové. První kole se uskuteční 13.6.2015 v Josefově. 
28.  OV oznamuje všem členům, že po dobu hospitalizace sekretáře řeší licence Ing. 

Kvapilová- je nutno doložit  platbu za licenci. 
29.  OV vznáší podnět k projednání k drezurní komisi – v národních drezurních úlohách 

stupně Z – prodiskutovat možnost změny pracovní klus vysezený na pracovní klus 
lehký. Zajistí Ing. Kvapilová. 

30. OV projednal požadavek pana Fassatiho na zajištění stavitele na červnové skokové 
závody – zajistí O. Sojka 

31.  OV pověřil Ing. Zvěřinu umístěním aktuálního seznamu rozhodčích na oblastní web. 
 
 

  
Zapsal: Ing. Zvěřina 


